
Solna den 30 januari 2017 
Enkel fråga till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Marianne Damström Gereben 

 
 
 
 

Enkel fråga angående avsaknaden av kommunala skolor i vissa stadsdelar 
 

Vänsterpartiet anser att alla stadsdelar i Solna ska ha minst en kommunal skola. Så är det tyvärr inte i Solna 

idag. En kommunal skola i varje stadsdel är en viktig förutsättning för att de som bor där ska kunna göra ett 

aktivt val utan att hänvisas till att den enda skola som finns i området råkar vara privat. Vänsterpartiet anser 

att starka offentliga skolor ökar jämlikheten, minskar sociala klyftor och är dessutom effektivare, då de 

samarbetar om resurser istället för att som idag dela upp resurserna till flera privata skolor. 

 

För några år sedan lades Fridhemsskolan i Solna ned av den borgerliga majoriteten trots intensiva protester. 

I skrivande stund är frågan om Bergshamraskolans framtid aktuell. Staden har signalerat att skolan inom en 

snar framtid kommer att läggas ner för att drivas vidare av en privat aktör.  

 
Idag finns Parkskolan i Fridhemsskolans gamla lokaler men både Frösunda och Järvastaden saknar idag 

kommunala skolor.   
 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga:  

Anser barn- och utbildningsnämnden att det är det är förenligt med valfrihet att det saknas kommunala skolor 
i några av Solnas stadsdelar?  

 

 

 

 

 

Linda Cigéhn (V) 

 

 

 


